

Reference: UPP/CS/JK/2020-016
Date: 29 September 2020

مرجع: UPP/CS/JK/2020-016
التاريخ: 29 سبتمبر 2020

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

السيد حسن عبدالرحمن السركال
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Dear Mr. Al Serkal,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Union Properties PJSC Board of Directors Meeting Results

الموضوع: نتائج إجتماع مجلس إدارة شركة الاتحاد العقارية (ش.م.ع.)

We would like to inform you that the Board of Directors of Union Properties (PJSC) held its meeting on Tuesday, 29th September 2020, and Approved the following:

نحنيطكم علماً بأن مجلس إدارة شركة الاتحاد العقارية (ش.م.ع.) قد عقد اجتماعه اليوم الثلاثاء الموافق 29 سبتمبر 2020، ووافق على ما يلي:

First

أولاً:

The offer proposed to acquire 40% stake of Dubai Autodrome's share capital amounting AED 400 Million

العرض المقدم للاستحواذ على نسبة 40 % من رأس مال شركة دبي أوتودروم والبالغ قيمته 400 مليون درهم

Second

ثانياً:

The acquisition of an existing property investment in Business Bay in Dubai, valued at AED 250 million

الأستحواذ على عقار إستثماري قائم في منطقة الخليج التجاري في إمارة دبي بقيمة 250 مليون درهم

Third

ثالثاً:

To Proceed with negotiation of the acquisition of other existing property investment in United Arab Emirates.

المضي في المفاوضات للأستحواذ على أصول عقارية إستثمارية قائمة في دولة الإمارات العربية المتحدة.

Forth

رابعاً:

Other regular and Operational Matters

أمور روتينية وإدارية أخرى

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Asem Al Jazzazi
Company Secretary

Cc:
Securities and Commodities Authority



عاصم الجازي
أمين سر مجلس الإدارة

نسخة إلى:
هيئة الأوراق المالية والسلع